
KULDRE KOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 4 
Aeg ja koht: 04.05.2023 Kuldre Koolis  
Koosolek algas kell 17.00, lõppes 19.00  
Koosolekut juhatas: Rait Elvet 
Protokollis: Pille Raudam 
Osalesid: Triinu Elvet, Pille Raudam,  Urve Kaska,  Tauno Klaar,  Kristina Absalon,  Mari-
Liis Pärna,  Pille Raig, Rait Elvet, Andrus Kompus - direktor. 
Puudus: Marta Zirk, Margus Klaar, Agnes Kirsbaum,  
Kutsutud: Triin Luik 
Koosolekust võttis osa 9 hoolekogu liiget 12-st, koosolek oli otsustusvõimeline.  
 
 
Päevakord:  

1. LÕIM projekti tutvustus  
2. Heategevuslik panus kevadisele kohvikule - tagasiside, kuidas läks ja mida on kavas 

soetada  
3. Hoolekogu kehtestab värbamise korra, oleme seda täiendanud, palun direktoril 

tutvustada ja võimalusel kehtestame  
4. Põhimäärus, millised punktid on muutmisel, tutvume parandatud dokumendiga 
5. Jätkusuutlikkuse tegevuskava, millised tegevused on töös ja millised seisavad ees  
6. Suvine lasteaia töökorraldus  
7. Jooksvad küsimused 

 
Sissejuhatus: Hoolekogu liikmete hulgast protokollija valimine ja päevakorra kinnitamine. 
  
Otsus: 04.05.2023 toimuvat koosolekut protokollib Pille Raudam. 
Otsus: Hoolekogu kinnitab päevakorra. 
 
1. LÕIM projekti tutvustus  
 
Kuulati: projektijuht tutvustas projekti sisu ja kulgu. Kestvus 1a, Kuldre Koolis osaleb 4 
õpilast. 
 
Küsimused ja vastused: Kas lapsevanemad on teadlikud ja kaasatud? JAH. Mis saab edasi 
peale projekti lõppu? ARENDUSKESKUSEL ON KAVAS ESITADA JÄTKUPROJEKT. 
Mis põhjused on õpilastel, et nad on väljalangemise ohus? PÕHJUSED ON KOMPLEKSED 
JA PEAMISELT VANEMATE TOE PUUDUMINE. Kas väljalangemise korral võetakse 
projekti teine õpilane? JAH. 
 
Võeti teadmiseks 
 
 
2. Heategevuslik panus kevadisele kohvikule - tagasiside, kuidas läks ja mida on kavas 
soetada? 
 
Kuulati: õpetajate esindaja andis ülevaate: koguti 178 eurot, raha hetkel ei kasutata vaid 
kogutakse lisa, et soetada midagi suuremat õuetegevusteks, näiteks maa sees olevad batuudid.  
Ettepanek: noortekeskuse juurest pinksi-laud teisaldada kooli hoovi, kasutajaid rohkem, 
hetkel kasutab lauda 2 õpilast ja nad käivad nagunii koolis. Ettevõtjad tuleksid appi 
teisaldamiseks.  
 
2.1 Uurida vallast, kellele see laud kuulub ja kuidas oleks õige teisaldamise protsess. 



 
3. Hoolekogu kehtestab värbamise korra, oleme seda täiendanud, palun direktoril 
tutvustada ja võimalusel kehtestame 
 
Kuulati: direktor tutvustas sama dokumenti, mis elektroonilisel tutvustusringis kõikidele 
tuttav oli. Parandusi tehtud ei olnud.  
Otsus: Dokumenti ei ole koostatud ja kehtestada ei saa.  
Ettepanek: Direktoril saata dokument maikuu jooksul hoolekogu liikmetele. 
Otsus: kehtestamine toimub erakorralisel hoolekogu koosolekul elektrooniliselt. 
 
4. Kuldre Kooli põhimäärus 
 
Kuulati: Direktoril ei olnud põhimääruse muudatuse projekti koostatud.  
Ettepanek: tugineda eelmise hoolekogu arutelu ja protokolli sisule - direktor koostab 
põhimääruse dokumendi terviktekstina arvestades varasemaid ettepanekuid. Lisaks: õpetajate 
esindaja pöördub piirkonna ettevõtjate poole aruteluks, kuidas näevad organisatsioonid oma 
rolli hoolekogus. Aluseks võtta KELS ja PGS. Direktor saadab dokumendi kahe nädala 
jooksul hoolekogu liikmete meilile. 
 
5. Kuldre Kooli jätkusuutlikus, millised tegevused on töös ja millised seisavad ees  
 
Kuulati: kooli õpetajad on moodustanud mitu töögruppi, kus arutletakse visiooni, tunnuslause, 
õuesõppe tegevuste, ühistegevuste jm tegevuste üle. Kooli tunnuslauseks saab VAHVA 
VÄIKE KOOL. Mais valmib 2min videolõik kooli ja lasteaia tutvustamiseks. 6.mail 
perepäev kogukonna inimestele.  Õuesõppe klass jne.  
Arutlused: millal on kooli sünnipäev ja kuidas on kaasatud vilistlased - kooli algusaasta on 
1910 aga sünnipäeva tähistamist ei tea, vilistlastega koostööd ei ole. Kiideti koolipere, et 
kooli tutvustamiseks on võetud ette mitmed tegevused. 
Ettepanek: saata veelkord vanematele kutse perepäeva toimumise kohta. 
 
6. Suvine lasteaia töökorraldus  
 
Kuulati: lasteaia suvine töökorraldus on teemaks esmakordselt, sest vallavolikogu määruse 
kohaselt avatakse juulis valverühm esimest korda. Valverühma saab vald kinnitada 
hoolekogude ettepanekul. Lusti lasteaed on ettepaneku saatnud, valverühma nähakse Lusti 
lasteaias ning see on valla ülene, ka Kuldre lasteaia lapsed saavad minna valverühma. 
Avaldusi on laekunud kahe lasteaia peale kokku 12, seega rühma vald avab. 
Arutelu: kuidas järgmistel aastatel valverühma avamine toimub? Põhimõtteliselt võiks see 
olla avatud solidaarselt kordamööda aga see otsustatakse järgmisel aastal. 
Ettepanek: Kuldre lasteaia personalil on juulis suvepuhkus, valverühma avamine toimub 
Lusti lasteaias. 
 
7.  Jooksvad küsimused 
 
7.1. Perepäevale panustajad? Õpetajate ja hoolekogu kohvikulaud saab olema ühine. 
Oksjonile on annetatud mitmeid esemeid ning saadud tulu läheb õues-õppe vahendite 
soetamise fondi. 
 
7.2. Lasteaedade ühise juhtimise analüüsi sisendiks on vald soovinud lasteaedade poolset 
arutelu tulemust: võimalused, ootused, hirmud. Palun vallavalitsuse esindajal selgitada, 
millega on tegu? 
 



Volikogu esimees algatas sügisel Lusti hoolekogus arutelu lasteaedade ühise juhtimise alla 
viimiseks. Hariduskomisjon võttis teema arutlusele ja andis teada, et arutelu jätkamiseks on 
vajalik analüüs. Eelmisel meie hoolekogu koosolekul toimus samuti arutelu ning leiti, et 
edasiseks aruteluks on vajalik analüüs. Arutlemise aluseks on lasteaedade sisend ja seetõttu 
palutaksegi lasteaedadel kolme nädala jooksul oma meeskondades arutleda ning saata mõtted, 
ettepanekud. Kui esmased ettepanekud on koos, on millegi üle sisuliselt arutleda. 
 
7.3. Mahetoidu hind? PRIA toetab mahetoidu kasutamist. Juurviljade hinnad ei ole tõusnud. 
Vajalik oleks keldri korrastamine, et juurvilju saaks suuremas koguses ette varuda. 
 
7.4. Võlglased. Lasteaia ja pikapäeva toidu eest tasumata jätmine on probleem. Vanemad on 
saanud teavitused ja neile on tehtud ettepanekud, et arutleda raskusse tekkimise põhjuste üle. 
Vanemad vastavad, et homme maksame kuid ei maksa. Lapsevanemad ei mõista, et nende 
lapsed söövad teiste laste arvelt. Koolil on võimalus vanematele ette teatamisega 
pikapäevatoidu saajate nimekirjast laps eemaldada kui võlg ette antud tähtajaks ei ole tasutud. 
Nii talitas ka teine valla kool, teavitades otsusest lastekaitsespetsialisti. Koolile jääb õigus 
otsustada, kuidas lapsevanemaid teavitada. 
 
7.5. Mudaköök. Mudaköögi valmimise algus ulatub eelmise aasta isadepäeva, kui 
ühistegevused said hoogu ning märtsikuus koostööna mudaköök ka valmis. 6 isa panustasid 
aega ja vahendeid, appi tulid ka ettevõtted. Lastele mudaköögis meeldib. 
 
7.6. Liiklusõpetus lasteaias. Puuduvad õues kasutamiseks rajad ja vahendid. Ettepanek - võtta 
ühendust Maanteeametiga ja uurida rahastamise võimalusi. 
 
7.7. Huviringide tööd analüüsitakse, analüüs valmib augusti hoolekogu toimumise ajaks. 
Hoolekogul on ülesanne, anda hinnang. 
 
7.8. Lasteaias ei ole sisehindamist läbi viidud 7-8 a. Järgmise aasta augustiks peaks 
sisehindamise aruanne valmima. 
 
7.9. Direktor teavitas hoolekogu liikmeid, et tema viimane tööpäev direktorina on 31.juuli. 


